
Dagordning för BRIV 2025-02-25 

 
• Välkomna alla nya! 

Vi hälsade välkommen till  två nya deltagare till BRIV. De fick presentera sig lite och 
sedan berättade vi vad BRIV är och lite hur vi jobbar och träffas. De var positiva och 
vill fortsätta at vara med i gruppen. Några till representanter är på gång men de var 
bla sjuka vid detta tillfälle. 
 

• Föregående protokoll 
Vi läste igenom och pratade lite om varje punkt.  
De som var ny reflekterade direkt på att de önskade att det gick att välja att lämna 
över fullmakten till föräldrar för 1177 eller att det inte redan vi 13 års ålder blev bara 
barnet som kunde komma in på 1177. 
En av punkterna gällde cromecast, Ulrika ska kolla upp det med Camilla Wass. 
 

• Hemsidan 
Vi visar de ny hemsidan och hur man kommer åt den. Önskan om att fixa ett nytt 
kort till första sidan då det är de äldre medlemmarna som är med på bilden nu 
och de har slutat. 
 

• Receptionen 26:an 
De hade många tankar om receptionen bla att det ska vara tydligare visat var 
den är och hur man kommer dit. De önskade att fotstegen skulle fortsätta in på 
avdelningen och fram till receptionen. Så man känner sig trygg vart man ska gå 
när man kommer innanför dörren. 
Att det ska vara en tydlig skylt över där det står receptionen. 
De tyckte att den inte skulle se ut som en bur utan mer öppen och välkomnade. 
Mer som en hotellreception. 
Det ska inte vara bara en massa trä utan varma trygga färger. 
Sedan undrade de om ringklockan fungerade, man får vänta väldigt väldigt länge 
tyckte de. 

 

• Nästa träff 
Tisdagar kl.16:30 kommer vara vår möte tid. Nästa träff blir tisdag 22 april kkl.16.30 

 

• Övrigt 
De hade önskemål om nya sängar inne på avdelningen, madrass som formar sig efter 
kroppen som på rum 25. Även bättre föräldrasängar. 
Vid renovering tycker de att det ska vara varma och glada färger, som rum 23 och 24.  



Ljudisolerade dörrar in till rummen. Nya droppställningar som inte låter och piper så 
mycket. Finns även sådana som är kopplade till personalen när de piper.  
Tyst larm inte pipa i hela korridoren, förutom när det är akutlarm naturligtvis. 
En större Whiteboard så både personal och patient får plats att skriva. De tycker att 
den borde användas mer, tex skriva upp vilka som jobbar och framför allt vad som 
ska hända under dagen, tider och ev. besök och av vem. Skriva upp planeringen så 
man har mer koll. Känner sig tryggare, även för föräldrar. 
 
Tack för denna gång ���� 

 


